
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 42. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 czerwca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Ten rok będzie kolejnym rokiem wzrostu zainteresowania wakacjami w Polsce. W związku z tym zwra-

cam się z pytaniem: czy ministerstwo monitoruje przygotowania PKP do sezonu wakacyjnego 2017? 

W szczególności mam na myśli zapewnienie połączeń kolejowych do miejsc wypoczynku takich jak Świno-

ujście, Międzyzdroje czy Kołobrzeg oraz Darłowo z różnych kierunków Polski.  

Czy ministerstwo będzie zachęcać Polaków do przesiadania się z samochodów do pociągów, autobusów 

lub samolotów na czas podróży wakacyjnych, aby zapewnić bezpieczny i spokojny dojazd?  

Proszę o informację, czy PKP ma odpowiednią liczbę wagonów na zapewnienie komfortowej podróży 

w pociągach, aby przejazd pociągiem nie oznaczał kilkugodzinnego stania na korytarzu wagonu.  

Proszę też o informację, na jakie udogodnienia mogą liczyć osoby podróżujące pociągami wspólnie 

z dziećmi.  

Ponadto proszę o informację, jakie relacje dalekobieżnych pociągów sezonowych będą uruchamiane ze 

Świnoujścia i Kołobrzegu na czas wakacji. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


